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222. november 2019 

 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Som svar på §37_276/2019, spm. 4, dateret 12. August 2019, 

svarede Naalakkersuisut, at den elektroniske logbog, som 

Grønlandsk Fiskerilicens Kontrol, GLFK, planlægger implementeret 

senest juni 2019 endnu ikke er blevet implementeret.  

 

- Er den elektroniske logbog implementeret efterfølgende?  

2. Hvis nej; Hvad er baggrunden for dette?  

3. Hvor meget har arbejdet med forsøg på at implementere den 

elektroniske logbog kostet d.d.?  

4. Hvornår bliver den elektroniske logbog implementeret?   

5. På hvilken måde sikres, at eksisterende brug af logbog skaber den 

nødvendige overblik på fangstrapporteringer, som det forventes, at 

den elektroniske logbog vil give?  

 

 (Medlem af Inatsisartut Sofia Geisler, Inuit Ataqatigiit) 

 

 

Begrundelse: 

 

En effektiv fiskerikontrol er en forudsætning for tillid til, at fiskeriet foregår efter de vedtagne 

regler. Jeg formoder derfor, at ibrugtagning af den elektroniske logbog har til formål at skabe 

en endnu større grad af kontrol af at fangstmængder bliver oplyst så korrekt som muligt. 

 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage.  


